
Biodiversiteit

 Opmerking VVD :
We hebben het stuk nog niet kunnen lezen, als we vragen hebben stellen we deze in de 
commissie aan de wethouder

 Opmerking Burger Initiatief :
De inhoud van dit raadsvoorstel stond pas vrijdagmiddag op de agenda. Dat vinden wij te 
laat, omdat het ons dwingt in het weekend dit onderwerp te bestuderen. Wij stellen daarom 
voor dit onderwerp van de agenda af te halen. 


